
 
Postpensjonistene på Sunnmøre 

REFERAT FRA STYREMØTE  
2024–26.11. /Postterminalen kl 1200 

 

 

Til stede: 

• Ståle Eikrem 

• John Mogstad 

• Sølvi Lundal 

• Turid K. Gjerde 

• Steinar Masdal 

• Per A. Ulvestad 

• Marie Gjerde 
 

 

Sakliste: 

 

Forfall: 

•  

60/24 Godkjenning av referat frå møtet 29.10.24 
61/24 Referat og skriv 
62/24 Økonomisk oversikt  
63/24 Julemøta, invitasjon utsendt,  er vi i rute, kor mange påmeldt? Må det sendast ei påminning til møte i  
            Spjelkavika? 
64/24 Aktivitetsplan 2025 sjå utsendt forslag frå Turid. 
65/24 Årsmøtet 2025 
66/24 Oppfølging saker frå tidlegare 
67/24 Tema og bestilling foredragshaldar til medlemsmøte 04.02.2025  
68/24 Ymse 
 
Ad punkt 60 
Vedtak:  
Referatet fra styremøte 29.10.2024 godkjent.  
 
Ad punkt 61 
Mottatt takk for blomsterhilsen fra Arnt Halsen, 80 år. 
Mottatt e-post 21.11.24 frå Arbeidsutvalget om dataopplæring styremedlemmer. Avventer til etter årsmøtet 2025. 
Status innhenting opplysninger om posten i Herøy til artikkel i Pensjonisten v/Rut Siri K.  
 
Vedtak: 
Marie purrer på kulturavd. Herøy kommune ang. opplysninger om posten i Herøy og regning frå Herøy Gard. 
 
Ad punkt 62 
Økonomien er under kontroll.  
 
Vedtak: 
Vi tek status økonomi til vitande 
 
Ad punkt 63 
Julemøte Ulsteinvik 4.12.2024: 18 påmeldte til no.  
 
Julemøte Spjelkavik 11.12.2024: 14 påmeldte til no. 
 
Vedtak:  
Turid sender purring.  Marie kjøper inn loddbøker og gevinster til møtet i Ulsteinvik. 
 
 



Ad punkt 64 
Aktivitetsplan 2025  
 
Vedtak:  
Godkjent med endringer gjort i møtet. Turid send e-post til Gerd for reservasjon møterom postterminalen. 
Sølvi sender e-post til Herdhuset ved utleier for avtale reservering møterom til medlemsmøtene.  
  
Ad punkt 65 
 
Årsmøte 2025 dato: 11.03.2025. 
Utkast til årsberetning ser grei ut. Må korrigeres etter endringer på antall mm etter styremøtet og julemøtene. Turid 
flikker på arbeidsplan for 2024 og tar inn endringene på den sentrale arbeidsplanen.  Utkastet tas igjen på neste 
styremøte. 
 
Sølvi avslutter årsregnskapet til styremøtet i januar. 
 
Vedtak:  
Valgkomiteen kalles inn til 1. styremøte i januar. 
Vi kombinerer årsmøtet med medlemsmøte før eller etter selve årsmøtet. 
 
Ad punkt 66 
Ingen saker å følge opp. 
 
Ad punkt 67 
Vedtak: 
Ståle sjekker med Trygg Trafikk og John med politiet om noen av de kan holde foredrag 04.02. og evt. på 
medlemsmøtet i forbindelse med årsmøtet. 
 
Ad punkt 68 
Ingen saker.  
 
 
 
Møte heva kl 13:45 
 
Neste styremøte: 21.01.2025 kl. 12:00/Postterminalen 

Turid Kristine Gjerde 
Møtereferent 


